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صحبت درباره احیای روابط تهران و قاهره طی سال های 
مختلف دولت های متفاوت مطرح بوده است و هم اکنون نیز 

این مساله از سوی هر دو طرف مطرح می شود...

احیای روابط ایران و مصر 

 استقلال کانون های وکلای دادگستری امری است بدیهی و 
حیاتی و ضروری جهت حفظ اعتبار و حفظ سلامت دستگاه 

قضا و این امر یک خواسته شخصی از سوی وکلا نیست. ..

به کجا چنین شتابان...؟
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 سرنوشت مشابه برخی تصمیمات برای رفع بدحجابی: »تعطیل شود« 

داستان  گشت ها؛  از ثارا...  تا   ارشاد
      ابتکار: »لایحه حجاب و عفاف« فاصله ها را بیشتر می کند

»آرمان ملی«  به بررسی وضعیت بازار خودرو می پردازد؛

چشم انداز بازار خودرو در سایه افت و خیز قیمت ها

 آرمان ملی: سی ام مرداد، آموزش و پرورش اعلام کرد که با هدف ارائه مشاوره به دانش آموزان کنکوری، بالغ بر ۷۰۰ 
پایگاه راه اندازی کرده است که در هر شهرستان، منطقه و ناحیه ۲ پایگاه انتخاب رشته یکی در مرکز مشاوره شهرستان، 

منطقه و ناحیه...

آرمان ملی: شرایط معیشتی و تامین مایحتاج اولیه مردم در حالی هر روز سخت تر از روز قبل می شود که بنا به اخبار 
منتشره نرخ تورم در حال کاهشی شدن است... 

آرمان ملی:  در حالی که اصلاح طلبان هنوز استراتژی خود را برای انتخابات 
مجلس مشخص نکرده اند که بیشتر نیز به دلیل عملکرد نهادهای نظارتی در 

انتخابات گذشته است...

آیت ا... سید حسن خمینی به دولت مردان:

  باید به سفره مردم 
توجه شود
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اعتراض مجلس به فیلترینگ و کیفیت اینترنت

وزیر ارتباطات منتقد خودش شد
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       عیسی زارع پور: آمادگی داریم برخی از سرویس ها را باز کنیم
        آذری جهرمی:گزارش مجلس یعنی ناکارآمدی فیلترینگ

 امیررضا واعظ آشتیانی در گفت وگو با »آرمان ملی«: 

تک صدایی 
 راه به جایی نمی برد 

      قرار نیست همه اتفاقات خوب در فضای تک صدایی رخ بدهد 

سخنگوی شورای نگهبان:به کجا چنین شتابان...؟

  علی محمد نمازی مصلحتی در انتخابات بالاتر از رعایت اصل بی طرفی نیست
 فعال سیاسی 

عدم مشارکت سودی ندارد

 محمد علی سبحانی
دیپلمات سابق

  عبدالصمد خرمشاهی 
 وکیل پایه یک دادگستری 

واکنش آمریکا به رصد ناو آمریکایی در تنگه هرمز 

     عکس:  ایسنا

نیروهای مسلح دست 
تعدی به ایران را قطع 
خواهند کرد

بازار مشاوره انتخاب رشته داغ است ؛ از یک میلیون و پانصدهزار تومان  تا 10 میلیون

لطفا کارت بکشید

»آرمان ملی« دلایل و راهکار بحران معیشتی حال حاضر را بررسی می کند؛ 

بهبود  وضعیت معیشتی مردم 
در گرو چیست؟

توقف  بدون  آگاهی    @ armanmeli armanmeli.ir

armanmeliarmanmeli هر روز هفته و هر ساعت از شبانه روز با تازه ترین اخبار، تحلیل ها و ویدئوها در رسانه های آنلاین آرمان ملی

آرمان ملی: سخنگوی شــورای نگهبان گفت: هیچ مصلحتی در انتخابات 
بالاتر از حفظ اعتماد و رعایت بی طرفی از سوی دستگاه های اجرایی و نظارتی 
اصل نیست. هادی طحان نظیف  با اشاره اصلاح قانون انتخابات سال هاست که 
مورد بحث و گفت وگوست، گفت: نقطه عطف این موضوع ابلاغ سیاست های 
کلی نظام از ســوی رهبر معظم انقلاب در سال ۱۳۹۵ بود. در این سیاست ها 
با یک رویکرد آسیب شناسانه، نظام مسائل انتخابات مشخص شد. در ۱۸ بند 
به تمام موضوعات مربوط به انتخابات پرداخته شــده است. راهکارهایی هم 
در این سیاست ها ارائه شده که برای اجرایی شــدن باید به قانون و مقررات 
تبدیل شود. وی گفت: مسائلی در این مصوبه آمده که به نفع مردم و داوطلبان 
ارزیابی می شود. افزایش مهلت رسیدگی ها در این مصوبه، فرصت رسیدگی 
به صلاحیت های داوطلبان را افزایش می دهد و این امکان را به وجود می آورد 
تا دفاعیات کسانی که صلاحیت شان رد شــده یا احراز نشده است را با دقت 
شنید و مورد بررسی قرار داد. وی  قانون جدید انتخابات مجلس را به روزرسانی 

قانون قدیم براساس شــرایط و اقتضائات روز دانســت که در سال ۱۳۷۸ به 
تصویب رسیده و به عقیده بسیاری شاکله آن مربوط به دهه ۶۰ بود و سپس 
گفت: اگرچه قانون جدید تمام بندهای سیاســت های کلی را پوشش نداده 
است اما تلاش قابل تقدیری است و بجز به روزرسانی قانون، ابتکاراتی همچون 
پیش بینی مرحله »پیش ثبت نام« دارد. سخنگوی شورای نگهبان به برخی از 
ویژگی های قانون جدید نیز اشاره کرد و درباره موضوع تبلیغات گفت: امروزه 
عمده تبلیغات به دلایلی از فضای فیزیکی به فضای مجازی منتقل شده است، 
اما در قوانین قبلی در این موارد احکام روشنی در قانون نداشتیم و در سال های 
گذشته اگر فردی در خصوص تبلیغات در فضای مجازی اعتراض می کرد با خلأ 
قانونی مواجه بودیم. این در حالی است که در قانون درباره جزئیات تبلیغات در 
فضای فیزیکی همچون اندازه پوستر نیز اظهارنظر شده بود. از این رو لازم بود 
تا در این حوزه و همچنین در حوزه های تخلفات و جرایم به روزرســانی هایی 

به وجود آید.

فیلم آخرین رصد ناوگروه بالگردبر 
تروریســتی آمریکا در تنگه هرمز 
توسط سامانه های پایش و کنترل 
نیــروی دریایی ســپاه در روز ۲۶ 
مرداد ماه ســال ۱۴۰۲ در معرض 
شــرکت کنندگان در مجمع عالی 
فرماندهان و مســئولین سپاه قرار 
گرفت. سردار علیرضا تنگسیری، 
فرمانده نیروی دریایی ســپاه  در 
تشــریح این اقدام گفــت: در این 
رصد، ناوبالگردبر شناور آمریکایی ها 
مبادرت به پــرواز بالگرد می کنند. 

اما، بعد از اخطار کنترل بانــد تنگه هرمز، ناو تیپ 
ذوالفقــار که مســئولیت کنترل بانــد ورودی را 
عهده دار است و همچنین حضور شناورهای نیروی 
دریایی سپاه، آنها مجبور به نشــاندن بالگردها بر 
روی ناو می  شوند. وی خاطرنشــان کرد: آخرین 
خروج آمریکایی ها در آبان ماه ۱۴۰۰ بوده اســت 
و اقدام اخیر اولین ورود به خلیج فارس به شــمار 
می رود. فرمانده نیروی دریایی ســپاه با اشاره به 
اقتدار و صلابت دریادلان نیروی دریایی ســپاه و 
تاکید بر اینکه ایران اسلامی کشورهای همسایه در 
منطقه  خلیج فارس خود قادر به برقراری امنیت 
هستند و نیازی به حضور بیگانگان ندارند، تصریح 
کرد: این رهگیری هوشمندانه و حضور مقتدرانه 
میدانی در عرصه اشراف اطلاعاتی و رصد تهدیدات 

و به ویژه رفت و آمد ناوهای کشــورهای متخاصم 
فرامنطقه ای نشــان داد که فرزندان ملت ایران به 
ویژه دریادلان نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب 
اســلامی اجازه نخواهند داد این منطقه راهبردی 
بار دیگر به جولانگاه دشمنان امت اسلامی و برهم 
زنندگان امنیت خلیج فارس و تنگه راهبردی هرمز 
تبدیل شود.  ۳۰ مرداد هم روابط عمومی فرماندهی 
مرکزی نیروی دریایی ایــالات متحده اعلام کرد 
که برد کوپر فرمانده ناوگان پنجم نیروی دریایی 
آمریکا در پی تصمیم این کشــور بــرای افزایش 
گشــت زنی کشــتی های جنگی و جنگنده های 
خود در خلیج فــارس و تنگه هرمــز از خدمه ناو 
یو اس اس پــل همیلتون بازدید کــرد. برد کوپر 
فرمانده ناوگان پنجم ایــالات متحده روز جمعه 

به اتفاق همتایان دریایی انگلیسی 
و فرانســوی خود با ناو موشک انداز 
 DDG( یو اس اس پل همیلتــون
۶۰( از تنگه هرمز عبور کردند. کوپر 
گفت: در حالی که ارتش آمریکا قصد 
دارد گشــت زنی های مشترک خود 
با متحدان و شرکای منطقه ای اش 
را در خلیــج فارس و تنگــه هرمز 
افزایش دهــد، فرماندهی و خدمه 
ناو یو اس اس پل همیلتون وظیفه 
قابل توجهی بر عهده دارند. به نوشته 
تارنمای خبری ناوی، ناو موشک انداز 
یو اس اس پل همیلتون پس از خروج از شهر سن 
دیگو در ژانویه سال جاری میلادی، ماموریت خود 

را از ماه فوریه در خاورمیانه آغاز کرده است.

  واکنش آمریکا به رصد ایران 
پایگاه خبری نیِوال اینســتیتیوت آمریکا نوشت، 
در پی آخرین رصد ناوگروه بالگردبر تروریســتی 
آمریکا در تنگه هرمز توســط سامانه های پایش و 
کنترل نیروی دریایی سپاه سابرینا سینگ، معاون 
سخنگوی وزارت دفاع آمریکا)پنتاگون( در واکنش 
به این موضوع به خبرنگاران گفت که این ویدیوی 
منتشر شده از سوی ایران را ندیده است که در آن 
یک بالگرد آمریکایی با رصد نیروی دریایی ایران 

مجبور به فرود می شود. 

ادامه یادداشت
... وکلای دادگستری در جهت اعمال رسالت اجتماعی و 
شغلی خودشان باید از استقلال کافی در محاکم برخوردار 
باشند. چرا که وکیل به عنوان مدافع حقوق افراد باید آزاد 
باشــد و بدون هیچگونه محافظه کاری در مقابل دستگاه قضا به 
دفاع از موکل خود بپردازد والا در غیر این صورت اگر این استقلال 
از او گرفته شود نه تنها نمی تواند مسئولیت خود را به نحو احسن 
انجام دهد بلکه مانند شــیر بی یال و دم و اشکمی می شود که در 
محاکم صرفا نقش مترسک را ایفا خواهد کرد. کانون های وکلا در 
تمامی دنیا یک نهاد مدنی، صنفی و مســتقلی هستند که وظیفه 
دفاع از حقوق متهمان را برعهده دارند. شکی نیست در کنار قضات 
مستقل، وکلای مستقل خود نوعی از مظاهر اقتدار قوه قضائیه به 
شمار می روند که در جهت اجرای عدالت و کشف حقیقت در کنار 
قضات همکاری و تلاش می کنند. هر اندازه وکیلی بتواند به صورت 
آزاد و مســتقل شــجاعانه به دفاع از حقوق حقه موکل بپردازد، 
احتمال صدور آرای متقن و مقرون به انصاف قضائی در چارچوب 
موازین قانونی بیشــتر خواهد بود. متاســفانه در سال های اخیر 
به خصوص بعد از تصویب قانون انتخاب وکیل توسط اصحاب دعوا 
در سال ۱۳۷۸ شاهد بودیم که استقلال کانون ها به تدریج کمرنگ 
و کمرنگ تر شد. متاسفانه برخی نهادها بدون درنظر گرفتن این امر 
مهم که استقلال وکیل و کانون های وکلا که تنها نهاد متولی حق 
دفاع مستقل در محاکم هســتند نوعی تضمین دادرسی عادلانه 
و تحقق عدالت اســت با تصویب لوایح و بخشــنامه ها به انحای 
مختلف درصــدد برآمدند که این نهاد مدنــی دیرپا را جزو ابواب 
جمعی خودشان درآورند و نظارت بر آنها داشته باشند. حال آنکه 
کانون های وکلای سراسر کشور همان گونه که همگان می دانند 
چه در امور مالی و چه در امــر تعقیب وکلای مختلف خودگردان 
بوده و نظارت تام و تمام داشته اند و باز مع الاسف از همین زاویه 
نگاه و در همین راستا و در همین مســیر مجلس یازدهم با طرح 
و تصویب لوایح گوناگون از جمله طرح تسهیل و اخیرا با تصویب 
ماده چهارم لایحه قانون برنامه هفتم توسعه که حق صدور پروانه 
از ســوی کانون های وکلا را از آنان گرفته و به قوه مجریه واگذار 
کرده است، که این امر نیز در واقع خلاف اصول و مبانی حقوق و 
در تعارض و تناقض با قانون اساسی است. نگارنده بارها در ارتباط 
با خسارت های جبران ناپذیر قانون تسهیل و آیین نامه پیشنهادی 
قوه قضائیه در گذشته نه چندان دور هشدار داده بود و اینک نیز در 
مواجهه با تصویب این قانون که انطباق و هماهنگی با حقوق ملت و 
یک نظام پیشرفته دادرسی و یک سیستم پیشرفته دادرسی ندارد. 
درخاتمه تاکید می کنم ماده ۲۲ لایحه قانونی اســتقلال کانون 
وکلا وظیفه تمشیت امور وکلا و صدور پروانه وکلا را برعهده خود 
کانون ها گذاشته اســت. هرگونه تحدید و خدشه در ماده مزبور و 
نادیده گرفتن استقلال وکیل موجب خسران هم برای تشکیلات 
قضائی و هم برای عامه مردم که خواســتار دادرســی منصفانه 

هستند، خواهد شد..

در خاطر داریم چهره های شناخته شده سیاسی در انتخابات های قبلی همواره و در 
هر مرحله ای مردم را به حضور در پای صندوق های رای دعوت می کردند اما اکنون 
تلاشی در این زمینه صورت نمی گیرد. اصولگرایان نیز این بار خود را به آب و آتش 
نمی زنند که انتخابات رقابتی ایجاد شود. از این منظر احتمالا خالص سازی در مجلس 
آینده را در دســتور کار قرار داده اند و این مورد اهمیت بیشتری در برابر مشارکت 
مردم در انتخابات برای طیفی از اصولگرایان دارد. گویا مجلس آینده از مجلس فعلی 
خالص تر خواهد بود. بسیاری معتقد بودند علی لاریجانی در انتخابات کاندیدا خواهد 
شد و پیشنهادهای ائتلاف گون از ســوی برخی اصولگرایان هم به وی داده شد اما 
ظاهرا علی لاریجانی بیش از هر فردی خالص سازی را درک کرد و اعلام کرد که در آن 
همراهی نخواهد کرد. بیش از ۴۰ هزار نفر در انتخابات پیش رو پیش ثبت نام کرده اند 
که نباید آن را حسن بلکه ایراد باید دانست زیرا حضور تک تک افراد در انتخابات در 
معنای پایان تفکر حزب محوری در کشور است اگر چند حزب فراگیر در کشور فعال 
بودند نهایتا باید ۱۰۰۰ نفر در انتخابات نام نویســی می کردند نه اینکه ۴۰ هزار نفر 
در انتخابات ثبت نام کنند و کیهان بنویسد که حضور این حجم از ثبت نام کنندگان 
نشانه آماده بودن مردم برای حضور در پای صندق های رای است. چهره های خاص 
در انتخابات ثبت نام نکردند این در حالی است که ثبت نام الکترونیک بود و نامزدها 
نیاز نبود یک روز را برای حضور در ستادهای ثبت نام وقت بگذارند. این شرایط نفعی 
برای کشور ندارد آن هم در شرایطی که مشکلاتی برای احیای برجام وجود دارد. با 
وجود این مشکلات زمانی مدیران پیگیر حل مسائل می شوند که احساس کنند مردم 
در صحنه هستند. این درحالی است که فضای کشور هنوز انتخاباتی نیست. البته در 
آینده خواهند گفت که چون مجموعه اصلاح طلبان رای نداشته اند وارد رقابت های 
انتخاباتی نشدند اما واقعیت آن است که مشارکت اکنون جزو اولویت ها نیست و این 
مساله در آینده صدماتی را ایجاد می کند چرا که افراد کم تجربه و ناتوان با آرای کم در 
قوه مقننه قرار گرفته و عملا وضعیت نامطلوبی را در قانونگذاری کشور ایجاد می  کنند. 

نماینده ولی فقیه در کردستان:
به خانواده مهسا امینی سر زدیم و از آن ها دلجویی کردیم 
به گزارش پارســینه و به نقل از جماران؛ حجت الاسلام والمسلمین عبدالرضا 
پورذهبی، نماینده، ولی فقیه در استان کردستان گفت: بلافاصله بعد از اتفاقی که 
برای  مهسا امینی افتاد، بسیاری از افرادی که در استان مسئولیت داشتند، از حقیر 
گرفته تا مســئولین عالی رتبه دولتی و نظامی، همه رفتیم، سرزدیم و دلجویی و 
پیگیری کردیم. با خانواده ایشان و برخی از عزیزان، تماس ها و صحبت هایی داشتیم. 
رفتیم و گفت وگوی صمیمانه ای داشتیم و بزرگواران هم پذیرایی خوبی از ما داشتند، 
درد دل کردند و گزارش آن را هم مکتوب کردیم. پدر ایشان با بنده در تماس است 
و خواسته هایی درباره محل دفن ایشان دارد که با چالش های فیزیکی مواجه است؛ 
درخواستی درباره مزار مرحومه مهسا امینی دارند و امکاناتی می خواهند که در آن جا 
زمانی که پدر و مادر می روند سایبانی باشد. ما با مراجع ذی ربط صحبت کردیم که 
ممکن است احیاناً ایجاد سایبان باعث حواشی شود. چون احتمال دارد گروه هایی 
بیایند و در صدد کار و برنامه دیگری باشــند و بخواهند تجمعی ایجاد کنند. البته 

آن ها هنوز پیگیر مسائل قانونی دخترشان هستند.

صفحه 4


